
 

 

 

 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ  

 

Αθήνα, 24 Μαρτίου 2020  

 

Προς τον κ. Υπουργό Εξωτερικών 

 

Θέμα: Γιατί δεν κατάφερε το Υπουργείο Εξωτερικών να επαναπατρίσει τους εγκα-

ταλελειμμένους Έλληνες ναυτικούς από το Τζιμπουτί; 

 

Όλες τις προηγούμενες ημέρες το Υπουργείο Εξωτερικών διενεργούσε πτήσεις επανα-

πατρισμού Ελλήνων πολιτών που βρίσκονταν σε χώρες του εξωτερικού, με δεδομένη την 

παγκόσμια κρίση του κορωνοϊού. Εντούτοις, δεν έπραξε αντίστοιχα για τους τρεις Έλληνες 

ναυτικούς που έχουν εγκαταλειφθεί εδώ και 200 μέρες στα ανοικτά του Τζιμπουτί, σε πλο-

ία χρεοκοπημένης εξωχώριας εταιρίας του εφοπλιστή Αλέξανδρου Τσάκου. Παρόλο που 

εδώ και τέσσερις και πλέον μήνες, οι ελληνικές αρχές διαβεβαιώνουν ότι πράττουν τα δέ-

οντα για τον επαναπατρισμό των ναυτικών, μέχρι σήμερα δεν κατέστη δυνατή η επιστρο-

φή των τριών που παραμένουν εγκλωβισμένοι στα κατασχεθέντα πλοία. Η κρίση του κο-

ρωνοϊού επιδεινώνει την ήδη δεινή κατάσταση στην οποία βρίσκονται οι εγκαταλελειμμένοι 

ναυτικοί κι οι οικογένειες τους και παρόλο που το Υπουργείο Εξωτερικών επαναπάτρισε με 

ειδικές πτήσεις Έλληνες πολίτες σε από άλλες χώρες της Αφρικής, δεν κατάφερε να επα-

ναπατρίσει και τους ναυτικούς από το Τζιμπουτί.  

Επειδή, οι ναυτικοί κι οικογένειες τους υφίστανται εδώ και 200 μέρες μία άνευ προηγουμέ-

νου ταλαιπωρία.  

Επειδή, η υγεία των ναυτικών επιδεινώνεται ραγδαία μέσα σε συνθήκες εγκλεισμού σε 

πλοία, χωρίς στοιχειώδη μέσα αξιοπρεπούς διαβίωσης.  

Επειδή το Υπουργείο Εξωτερικών οφείλει να επαναπατρίσει τους ναυτικούς άμεσα, με δε-

δομένη την κρίση του κορονοϊού, ιδιαίτερα σε ότι αφορά τον επαναπατρισμό από μία χώρα 

της Αφρικής με μεγάλες ελλείψεις στο σύστημα υγείας της.  
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Ερωτάται ο κ. Υπουργός :  

 

- Επιχείρησε να έρθει σε συνεννόηση με τις αρχές του Τζιμπουτί για τον επαναπατρισμό 

των ναυτικών;  

- Γιατί ενώ από άλλες χώρες της Αφρικής στάθηκε δυνατός ο επαναπατρισμός Ελλήνων 

υπηκόων, δεν έγινε το ίδιο και με το κράτος του Τζιμπουτί;  

- Τι προτίθεται να πράξει τώρα το Υπουργείο Εξωτερικών, ώστε να λύσει επιτέλους το 

πρόβλημα;  

 

Οι ερωτώντες βουλευτές    

Μάλαμα Κυριακή 

Αθανασίου Αθανάσιος 

Αλεξιάδης Τρύφων 

Αναγνωστόπουλου Αθανασία 

Αυγέρη Θεοδώρα 

Βέττα Καλλιόπη 

Ζαχαριάδης Κωνσταντίνος 

Καφαντάρη Χαρά  

Μάρκου Κωνσταντίνος 

Μουζάλας Ιωάννης 

Ξενογιαννακοπούλου Μαριλίζα 

Πούλου Παναγιώτα 

Σκουρολιάκος Παναγιώτης 

Τριανταφυλλίδης Αλέξανδρος 

Φίλης Νικόλαος 

Χατζηγιαννάκης Μιλτιάδης 

Χρηστίδου Ραλλία 


